
 

       

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsen 
 
Onsdag d. 24. maj 2022 kl. 18.30 – 20.30 

I forhallen v. kantinen 

 

Mødedeltagere: 
Lars Ø. Katborg  

Tina Juul - afbud 
Maria Renner Nehrkorn -afbud 

Janie Struck Iversen  

Malene Freund 

Ulrik V. Stockmann - afbud 

Tommy Nielsen  

Anette Staub/AS 
Anna-Pia Højlund /AH  

Søren Flebbe  

Teddy Lykke Bisgaard/TB  

Niclas Jacobsen 6.c 

Mille Christiansen 5.a 

  

Andre inviterede: 
 

 

Dagsorden & referat 
 

Pkt Tid Indhold Form Referat 

 

51 

 

3 

 

Godkendelse af dagsorden  

 

A  

Godkendt 
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Nyt fra 

• Ledelse /Økonomi/data 

• SFO 

• Elevråd 

 

O 

Ros for fælles Event aften for hele skolen fra 

formanden – En aften med masser af energi og 

fællesskab. 

 

Økonomien går den forkerte vej – og det gør den pga. 

en opsigelse og deraf dobbeltudgift til lønninger – 

Vikarudgifterne overskrider budgettet pga. et par 

sygemeldinger udover de langtidssyge som stadig 

fylder i hele dette års budget.  Vi afventer stadig 

løntilskud til sygeperioden med Covid-19. Vi har også 

en forventning om en tildeling fra distriktsrådet. Pt. har 

vi indskrevet 12 flere elever end sidste år i august og 

der er 3-4 undervejs, hvilket vil påvirke 

budgettildelingen til næste år.  

Super Event aften – virkelig en dejlig aften.  

Skemaerne er hængt op i dag og klar til finpudsning, så 

det er dejligt at være så langt med planlægningen. 

Stemningen er generelt god. 

Data gennemgang af trivselsmåling og nationaltest.  

Trivselstal meget flotte i børneuniverset – 

junioruniverset en lille smule ned i forhold til sidste 

skoleår. Nationale testresultater er et øjebliksbillede, 

men dog en tendens. Generelt noget dårligere end 

sidste måling. Årsager – større fravær – mange nye 

elever til skolen – hjemsendelser / Covid-19.  Næste år 

vil vi forhåbentligvis høste frugten af 3 spor på alle 

årgange og en klassekvptient på ca. 20 og flere timer 

med to voksne samtidig. 



 

SFO er ramt af sygdom for tiden, men heldigvis har vi 

dygtige vikarer til rådighed. De nye åbningstider er der 

blevet taget godt imod. Karneval i Haderselv fylder en 

del for tiden, da vi deltager igen i år efter det blev aflyst 

i fjor som følge af Covid-19. Vi har indført børnemøder 

hver tirsdag, hvor både børn og voksne har ordet. 

Marie Hvidkjær Hauge er ansat i en delt stilling i SFO og 

specialafdelingen, vi ser frem til hun starter den 1/8-22. 

 

Elevrådet har fået en del henvendelser om et boldfrit 

område bag ved Aula`en. En voksen bør være nok til at 

håndhæve dette. Området på forsiden af Aula`en er  et 

boldfrit område. 

Repræsentanter fra elevrådet vil gå over i 3 klasse og 

fortælle om rådets opgaver, så flere af eleverne får et 

indblik i det.  

Skal vi have repræsentanter fra børneuniverset med i 

elevrådet ?. 
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Principarbejde 

Principper til tilsyn 

Mobil 

SB kontaktforældre 

 

Principper der revideres 

Cykel og gåture 

 

Måske et oplæg overdrag til 

princip for undervisningens 

organisering herunder 

vikarsituation 

 

OB  

 
Der er ført tilsyn, mobilbrug er ikke et stort problem på 
Bregnbjergskolen.  
 
Der er ført tilsyn, kontaktforældre rollen bør brandes 
for der er ikke mange henvendelser. 
 
Princippet om cykel- og gåture er revideret. 
 
 
Her har vi ikke umiddelbart noget. 
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Input til ny bestyrelse  

 

DB 

 

Der er bestilt hæfter hjem til de nye SB medlemmer, 
som beskriver den opgave som venter dem. Skolens 
principper får de nye medlemmer af bestyrelsen også 
en kopi af.  
Måske man kan arbejde med at bygge bro mellem 
bestyrelsen på Bregnbjergskolen og Ungeuniverset. 
 
Nye SB medarbejderepræsentanter næste skoleår, er  
lærer Helle Boye og lærer Jeannette Grønbæk. 
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Nyt fra 

• Forældre 

• Personale 

 

 

O 

 

Personalet er pt. optaget af fagfordelingen og 

skolehjemsamtaler. Eventen var et flot arrangement, 

som kræver en ekstra indsats af alle ansatte.  
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Evt. 

 Kan overleveringen fra interne skoler i kommunen ske 
lidt ”mere glidende” ? 
 
 
Bestyrelsesmødet den 20. juni starter som normalt kl. 
18.30. De ”gamle” medlemmer af bestyrelsen møder 
først ind kl. 19.00. På dette møde skal bestyrelsen 
konstituere sig. Resten af mødet bruges til hygge. 

     



 

Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
 

● Arbejdet med principper -, forældreinvolvering og ambassadører for Bregnbjergskolen. Møde med forældre.   
● Data til skolebestyrelsen.  
● Den faglige retning.  
● Udeundervisning.  
● Boblen.  
● De gode historier. 
● Professionel networking på tværs af kommuner. 
●  

●  
●  

 

D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 
 


